
Protokół  Nr  100/2023 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu Infrastruktury Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 5 członków Komisji Rewizyjnej, tj. 100 % składu, 

- 5 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa, tj. 100% składu, 

- 5 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 100 % składu. 
 (Listy obecności w załączeniu) 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Mariusz Kozera – Zastępca Wójta Gminy 

2. Pani Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Renata Nowakowska– Skarbnik Gminy 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 realizacja bieżących zadań inwestycyjnych 

 projekty uchwał 

4. Sprawy różne. 

5. Kontrola Komisji Rewizyjnej kosztów dowozu dzieci do szkół na terenie gminy i poza teren gminy 

w 2023 r. (I-VI 2023 r.).  

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał i przewodniczył jego obradom Pan Robert Broda –Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. Na podstawie frekwencji 

członków w/w Komisji stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Realizacja bieżących zadań inwestycyjnych 

Pani Renata Nowakowska skarbnik gminy przedstawiła informację dotyczące wydatków w I 

półroczu z budżetu gminy na zadania inwestycyjne. 

Pan Zenon Jurkowski- to jest stan na 30 czerwca, gdzie zaszły zmiany w okresie wakacyjnym? 

Pani Teresa Łojszczyk- droga na Kalonkę, coś więcej chciałam się dowiedzieć, są dziury w asfalcie, 

przetarg był już dawno wykonany. 

Pan Mariusz Kozera- nie wiem, dowiem się po przerwie. 

Pan Aleksander Kot- rozliczenie za śmieci za I półrocze, chciałbym mieć. 

Pani Renata Nowakowska- na sesję zostanie przygotowane. 

Pani Hanna Dąbrowska- to 5000 zł jest na projekt w Nowym Zglechowie? 

Pani Renata Nowakowska- dowiem się. 
(materiał w załączeniu) 

Pan Przewodniczący- projekty uchwał 

Przedstawione zostały projekty następujących uchwał: 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

 

Pani Renata Nowakowska czyta o zmianach w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Pan Zenon Jurkowski- darowizna ulica Wspólna, to jest kwota cała? 
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Pan Mariusz Kozera- tak. 

Pani Renata Nowakowska poinformowała, że mogą pojawić się jeszcze zmiany 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w 

drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na 

terenie gminy Siennica 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 4  głosy, 1 osoba nie głosowała 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 3 głosy, 2 osoby nie głosowały 

 

Uchwała w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika 

przyrody 

 

Pan Mariusz Kozera- pomnik przyrody w Drożdżówce 

Pan Robert Broda-jaki jest koszt? 

Pan Zenon Jurkowski- ekspertyza jest? To ja chciałbym ją później zobaczyć. 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla metropolii 

warszawskiej 2030+” 

Pan Mariusz Kozera zreferował projekt uchwały. 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Lublinie  

(działka 347 Nowa Pogorzel) 

Pani Teresa Łojszczyk- coś więcej? 

Pan Stanisław Majszyk- najpierw się kopie, a później buduję linie napowietrzne 

Pan Mariusz Kozera- jest ustawa, że jak lampy powstają na słupach energetycznych, to tylko dobra 

wola. Jeśli są nowe to wymusza właśnie słupy budować. Jeśli Państwo widzicie potrzebę 

okablowania. 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Lublinie 

( Starogród) 

Opinie komisji: 
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K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działki nr 485 w miejscowości Siennica, gmina Siennica 

 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy 

 

Pan Mariusz Kozera- została jedna klasa, musimy 6 miesięcy wcześniej poinformować Kuratorium. 

Pan Zenon Jurkowski- została jedna klasa. 

Pani Teresa Łojszczyk- co z laboratorium? 

Pan Marek Soćko- powstanie tam żłobek. 

Pani Teresa Łojszczyk- czy tam będzie Podstawówka? 

Pan Mariusz Kozera- tam będzie Podstawówka, zmieniło się rozporządzenie, musi tam być. 

Pan Marek Soćko- dla klas 1-3, ten budynek i miejsce są dużo bezpieczniejsze. 

Pan Zenon Jurkowski- była mowa o inwestycji, wjazdu i transportu dzieci i młodzieży, czy coś 

zostało zrobione? 

Pani Ksenia Wąsowska- nie możemy pozyskać pieniędzy, szukamy dofinansowań, szukamy jakiś 

pieniędzy. 

Pan Stanisław Majszyk- zapytam o historię, jaka będzie nazwa? 

Pani Ksenia Wąsowska- muzeum  przejęło by imię szkoły, jest to ważna historia. 

Pan Bartłomiej Czajka- może budynek, by miał tą nazwę? 

Pan Robert Broda- co jeśli jakiś uczeń nie zda? 

Pani Ksenia Wąsowska- porozumienie ze Starostą w celu zapewnienia miejsc 

Pan Stanisław Majszyk- przykra chwila przyszła… 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 2 głosy, 3- głosy wstrzymujące 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. 

Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy 

 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 2 głosy, 3- głosy wstrzymujące 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy 

 

Opinie komisji: 

K. Rewizyjna: za – 5  głosów 

K. Budżetu: za – 2 głosy, 3- głosy wstrzymujące 

K. Edukacji: za – 5 głosów 
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Pan Mariusz Kozera oznajmił, że na sesję wejdzie jeszcze jeden projekt uchwały dotyczący ulicy 

Wspólnej w Nowej Pogorzeli oraz przedstawił i pokazał na mapie czego projekt dotyczy. Na 10 

metrach, chodzi o zwężenie na końcu, by dodać chociaż 5 metrów drogi. Jako droga publiczna nie 

ma inaczej racji bytu. 

Pan Stanisław Majszyk- budynków nie poprzestawiamy, ale jakby z drugiej strony się udało. Moja 

sugestia jest, by ten pas był jak najszerszy. 

Pan Mariusz Kozera- problem jest w działce z budynkami. Rozmowy są prowadzone z urbanistami. 

Z urzędu podziału nie  dokonamy, właściciel musi zgłosić chęć 

Pan Zenon Jurkowski- Proszę, by na jutro projekt był przygotowany. 

 

Pkt. 4 Sprawy różne 

Pan Zenon Jurkowski przedstawił pismo dotyczące analizy zagrożeń z WOPR. 

Pan Bartłomiej Czajka- Siennica miastem kiedy będzie? 

Pani Ksenia Wąsowska-od 1 stycznia 2024 r. będziemy miastem. 

Pan Aleksander Kot- zgłaszałem kanalizację, przed szkołą rozgrzebane, żadnego nadzoru. Chodnik 

zdewastowany, a Pan Wójt mówi ,że to jego działka. 

Pan Zenon Jurkowski- proszę o przygotowanie informacji o stanie inwestycji w Grzebowilku na 

sesję. 

Pani Hanna Dąbrowska-wiem, że to jest brakująca kwota. Zostały przenoszone środki na plac zabaw, 

mieszkańcy są zainteresowani tym ile czasu potrzeba? 

Pan Mariusz Kozera- 2,5- 3 miesiące. 

Pani Monika Soczewka- przed kwiaciarnią nic nie widać, jest niebezpiecznie, ja bym bardzo prosiła 

w tym temacie. 

Pan Mariusz Kozera- rozmawiałem w tym temacie można ustawić słupki tak dla przyzwoitości, są 

zjazdy są parkingi, miejsca są wolne przy murze Kościoła. Może ruszą z tymi słupkami. 

Pan Zenon Jurkowski- nie powinni się tam zatrzymywać. Podjęcie działań. 

 

Pkt. 5  

Kontrola Komisji Rewizyjnej kosztów dowozu dzieci do szkół na terenie gminy i poza teren gminy 

w 2023 r. (I-VI 2023 r.). 

Pan Bartłomiej Czajka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przeczytał pismo z informacjami o 

dowozie dzieci. 

 

Pkt.6 

Protokół z dnia 12 czerwca 2023 r. został przyjęty.  

Głosowanie; 

Komisja Rewizyjna: 4 głosy za 

Komisja Budżetu (…); 5 głosów za 

Protokół z dnia 13 czerwca 2023 r, został przyjęty. 

Głosowanie: 

Komisja Edukacji 

Za-4 

Wstrzymała się: 1 osoba 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 

Magdalena Szczurowska 

Inspektor ds. sekretariatu       

 

Przewodniczący Komisji  

  

     /-/ Robert Broda  


